
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

zo 44. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 23. 2. 2006 v Nesvadoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 Z á p i s n i c a 

 

zo 44. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 23. 2. 2006 v Nesvadoch. 

 

P r í t o m n í : 

Z 13 poslancov OZ boli prítomní všetci. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

     N e p r í t o m n á: 

 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce, Ing. Luca J. - prednosta 

OcÚ,  Holop F.-riaditeľ MKS,  Ing. Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce, Šuba O.-pracovník 

OcÚ Nesvady, Mátyus J. - riaditeľ VPS,  Ďurika T.- náčeník OP, Nagy Imrich – pracovník 

OcÚ, ako aj pozvaní hostia. 

 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal najprv v reči slovenskej a potom aj  

v reči maďarskej  prítomných poslancov  ako aj divákov pri televíznych obrazovkách a 

oboznámil ich s programom jednania 44. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

Opýtal sa poslancov, či majú návrhy na doplnenie programu jednania. 

Poslanci nemali k programu jednania ďalšie návrhy. 

Nakoľko poslanci nemali k návrhu programu jednania pripomienky a iné návrhy, p. starosta dal 

hlasovať o programe jednania OZ. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil: Mgr. Holková Gizela, Mládenczová Irena. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Dudák F., Ing. Miškovič J., Gál T. 

 

P. starosta konštatoval, že sú prítomní všetci poslanci a obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. 

P r o g r a m : 

 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov  

2.   Bilancia plnenia rozpočtu obce k 31.12.2005 a informatívna správa o plnení rozpočtu 

obce k 31. 1. 2006.  

3.   Správa o činnosti Obecnej polície v Nesvadoch za rok 2005 

      4.   Transféry a dotácie z rozpočtu obce na rok 2006 

      5.   Správa o stave pohľadávok obce Nesvady za rok 2005 

      6.   Rôzne: 

            - Správa o činnosti hlavnej kontrolórky za 2. polrok 2005  

 - Organizačné a finančné zabezpečenie spomienkovej slávnosti z príležitosti nedožitých  

              80. narodenín čestného občana obce Nesvady – p. László Maráza 

            - Návrh rozpočtu na vyhotovenie stavby „Sklad materiálu VPS Nesvady“ 

            - Prejednanie návrhu dotazníka pre abonentov KTR 

            - Prejednanie novely VZN  obce Nesvady č. 1/1992 o obecnej polícii 

            - Návrh na určenie prieskumného územia pre termálny vrt 

            - Schválenie maďarských prekladov obecnej kroniky 



      7.  Rozprava a interpelácia poslancov 

8.  Návrh uznesenia 

9.  Záver 
 

J e d n a n i e : 

 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

       Predkladá: prednosta OcÚ 

      - priložená k zápisnici 

      Písomnú správu poslanci obdržali. 

      P. prednosta predniesol kontrolu plnenia uznesení rozšírenú o informáciu o výskyte 

vtáčej chrípky a prípise sociálnej poisťovne. 

      P. starosta informoval občanov v reči maďarskej. 

      Pripomienky ani dotazy zo strany poslancov neodzneli a preto zároveň dal hlasovať 

o návrhu jednania k tomuto bodu jednania. 

      Hlasovanie: všetci za. 
 

2.   Bilancia plnenia rozpočtu obce k 31.12.2005 a informatívna správa o plnení 

rozpočtu obce k 31. 1. 2006.  

      Predkladá: Ing. Luca, prednosta OcÚ 

      - priložené k zápisnici 

      Písomnú správu poslanci obdržali. 

      P. starosta – v januári sme mali značné platby a to  zálohy a vyúčtovanie vo výške cca 2  

                           mil. za plyn a elektrinu. 

      Ing. Takács Z. – finančná komisia zobrala na vedomie správu bez komentára. 

      Iné pripomienky a dotazy neodzneli. 

      P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

      Hlasovanie: všetci za. 

 

3.   Správa o činnosti Obecnej polície v Nesvadoch za rok 2005 

      Predkladá: Ďurika Tibor, náčelník OP 

      - priložená k zápisnici 

      Písomnú správu poslanci obdržali. 

      Molnár Z. – frakcia SMK navrhuje, aby aj OP podala na každom zasadnutí OZ krátku  

                          informáciu o stave verejného poriadku a udalostiach v obci od posledného  

                          zasadnutia OZ. 

      P. starosta – doporučil riešiť situačnými správami – čo sa udialo a ako sa veci riešili 

                          v zmysle zákona o informáciách. Týždenné správy odznejú na pracovných  

                          poradách a sumár bude predložený na jednanie OZ. 

      Molnár Z. – bude stačiť aj ústna informácia podaná Ing. Lucom na zasadnutí OZ v rámci  

                          kontroly plnenia úloh a uznesení. 

      Becse O. – frakcia by chcela, aby aj občania týmto spôsobom boli informovaní o dianí 

                        v obci na úseku verejného poriadku a bezpečnosti. 

      Iné dotazy ani pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať 

o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

      Hlasovanie: všetci za. 

 

      4.   Transféry a dotácie z rozpočtu obce na rok 2006 

            - fotokópie žiadostí ako aj tabuľkový prehľad priložené k zápisnici 

            Poslanci obdržali fotokópie žiadostí ako aj súhrnnú  tabuľku z dôvodu prehľadnosti. 

            P. starosta – doporučil jednať v poradí ako je to uvedené v návrhu na uznesenie. 



                                 Otvoril všeobecnú diskusiu k tomuto bodu. 

            Molnár Z. – frakcia SMK – športové organizácie – je toho názoru, že je treba sa držať 

                                výšky schválenej dotácie v rozpočte obce a preto navrhuje SC schváliť  

                                dotáciu vo výške 400 tis., ŠŠK CVČ 360 tis. a karate klubu 40 tis. Sk. 

            Gál T. – stanovisko športovej komisie je, že tieto 3 najväčšie športové organizácie v obci  

                          sa zaoberajú s najväčším počtom mládeže počas celého roka a preto navrhuje  

                          týmto športovým organizáciám schváliť dotáciu v nasledovných sumách: 

                          pre futbalistov 520 tis. Sk, ŠŠK CVČ – nakoľko od sponzorov dostali  

                          100 tis. Sk , komisia preto navrhuje z rozpočtu schváliť 380 tis. Sk. Karate  

                          klubu  doporučuje komisia schváliť 40 tis. Sk. 

            Becse O. – sa opýtal, či ŠŠK CVČ dodalo potvrdenia od DÚ a poisťovní. 

            Nagy I. – oznámil, že klub dodatočne dodal chýbajúce potvrdenia. 

            Ing. Takács Z. – fin. komisia doporučuje schváliť tak, ako to predniesol p. Molnár Z. 

                                       Bolo by ideálne do budúcna informovať združenia, aby ešte pred  

                                       schválením rozpočtu obce podali svoje žiadosti. Rozpočet je 800 tis. a 

                                       požiadavky 1 mil. 40 tis. Sk. Rozdiel 240 tis. komisia doporučuje  

                                       zaradiť do I. zmeny rozpočtu. 

           P. starosta – v prvom rade obec má rozhodnúť, koľko fin. prostriedkov vyčleňuje pre  

                                šport a o tieto združenia by sa o dotácie mali uchádzať podaním projektov. 

                                Nevidí v tom nedostatok, že niektoré žiadosti boli podané po schválení  

                                rozpočtu.. Podpora športu je jednou z úloh obce, ale nie je to základná úloha 

                                obce. Aj športové organizácie by sa mali snažiť získať fin. prostriedky aj  

                                iným spôsobom a nespoliehať sa len na rozpočet obce. 

                                Bola zmena zákona o rozpočtových pravidlách v samospráve kde sú  

                                sprísnené podmienky  poskytovania dotácií. Striktne je daná účelovosť  

                                s tým, že sa dotácia aj ročne zúčtováva. Od kolegov má poznatky, že štátna  

                                kontrola vykonáva kontroly v obciach a tieto položky sú jedným  

                                z najkontrolovanejších. Zásady bude potrebné prejsť s kontrolórkou obce  

                                a prepracovať v zmysle zákona. 

           Gál T. – športové kluby majú väčšinou VČS vo februári a myslí si, že včas podávajú  

                         svoje žiadosti. 

           P. starosta – novela zákona - počnúc rokom 2007 obce majú schvaľovať 2-3 ročné  

                               rozpočty.V tom, že niektoré žiadosti došli až v januári, nevidí problém. 

           Gál T. – pripomenul, že kluby sú aktívne a členovia snažia sa vlastnými silami tiež  

                         prispieť k činnosti klubov. Pripomenul, že kluby nie sú ziskové organizácie, ale  

                         občianske združenia. 

           Nakoľko k časti A/ iné pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o príspevkoch pre 

jednotlivé športové kluby: 

Šport club – návrh SMK a fin. komisie – 400 tis. Sk – 10 za, 3 sa zdržali hlasovania. 

ŠŠK CVČ -                                                360 tis. Sk    11 za, 2 sa zdržali hlasovania. 

Karate club-                                                 40 tis. Sk     všetci za. 

P. starosta – otvoril diskusiu k bodu B/ návrhu uznesenia, t.j. k dotáciám pre ostatné občianske  

                     združenia. 

Gál T. – komisia športu doporučuje požadované dotácie schváliť v žiadanej výške. 

Németh J. – komisia kultúry a vzdelávania tiež doporučuje požadované dotácie schváliť s tým,  

                    že DHZ – ide o najstaršie združenie v obci, ktoré bude mať v tomto roku 110.  

                    výročie založenia a navrhuje venovať pozornosť v tomto roku tejto akcii. 

Molnár Z. – frakcia SMK – u žiadosti MZ YMCA – nepovažuje za šťastné do žiadosti zahrnúť  

                    aj náklady na stravovanie detí počas kurzu, nakoľko ide o nesvadské deti a preto  

                    frakcia navrhuje schváliť dotáciu vo výške 17 500,- Sk. Ostatné dotácia navrhuje  

                    schváliť vo výške ako sú požadované. 



P. starosta – okrem MZ YMCA návrhy boli rovnaké, iný návrh neodznel, p. starosta dal  

                     hlasovať o odznelých návrhoch. 

Hlasovanie: YMCA – 17 500,- 8 za, 5 sa zdržali 

                    LK -         15 000,- všetci za 

                    Zväz drobnochov. – 20 tis. – všetci za 

                    Csemadok -                            všetci za 

                     Chovat. pošt. holubov           všetci za 

                     DHZ                                      všetci za 

                     OZ Poľov. Klub Srnec          všetci za. 

Becse O. – 110- ročné výročie MO DHZ – nech sú príkladom pre všetky obč. združenia. 

                   Praje združeniam naďalej užitočnú činnosť a poďakoval sa im za dobrovoľnú prácu  

                   a zároveň za šírenie dobrého mena obce.  

 

      5.   Správa o stave pohľadávok obce Nesvady za rok 2005 

            Predkladá: Nagy Imrich – referent OcÚ 

            - priložená k zápisnici 

Písomný materiál poslanci obdržali. 

P. starosta – ku komentáru – súdne konanie s Gimonte je ukončené, obec súd vyhrala, lenže 

                    táto organizácia zmenila svoje sídlo a majiteľa do Žiharca – majiteľ 48 s.r.o.-čiek  

                    a býva v chatrči.Pokiaľ by obec nedoplatok naďalej vymáhala, by zbytočne len  

                    platila poplatky. Obdobný problém je s Bajčproduktom. Je to organizácia na papieri  

                    bez majetku.Tiež by súdne poplatky boli neefektívne vyplatené zo strany obce. 

                    Walter Stancz – obec má platné súdne rozhodnutie. Ale nezdržiava sa  na území  

                    obce. Obec podá návrh na exekúciu, nakoľko ide o fyzickú osobu. 

Molnár Z. – frakcia SMK – v budúcnosti uvádzať aj sumár v tabuľkovej časti, Agrorent - koľko  

                    dlhuje obci, prekládková stanica – frakcia SMK navrhuje zabezpečiť platby  

                    v hotovosti na prekládkovej stanici. Náklady na výzvy a doručenie v prípade  

                    možnosti započítať do vymáhaných nedoplatkov. 

P. starosta – pri bežnej korešpondencii nie je možné tieto náklady započítať do dlžnej čiastky. 

Nagy I. – Agrorent – dlhuje menej ako polovicu z vykázanej časti uvedenej v správe. 

             -  Zavedenie platby v hotovosti na prekládkovej stanici bude zabezpečené. 

P. prednosta – sumár pri najbližšom predkladaní správy bude uvedený. 

Haris Z. – 14. bod – nájomné za byty sa ku koncu roku dosť zvýšili, treba prijať opatrenia. 

P. prednosta – do dnešného dňa sú tieto dlžoby vysporiadané. 

P. starosta – pracovníčka OcÚ je povinná pri meškaní mesačnej splátke ihneď posielať  

                     upomienku, opatrenia sú sprísnené.  

Pretože iné dotazy a pripomienky k predloženej správe zo strany poslancov neodzneli, p. 

starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

      6.   Rôzne: 

            - Správa o činnosti hlavnej kontrolórky za 2. polrok 2005  

               Predkladá: Ing. Ferenczová, hlavná kontrolórka obce 

- priložená k zápisnici 

P. starosta – do budúcna v zmysle novely zákona o rozpočtových pravidlách – budú zmluvy 

                     aj k menším dotáciám a požiadal hlavnú kontrolórku, aby k zmluvám- do spisu  

                     prikladala svoje písomné stanovisko. 

Molnár Z. – frakcia SMK – žiada o každom dopravnom prostriedku v majetku  obce vykázať 

                    spotrebu-vyúčtovanie tak ako je to aj pri obecnom autobuse. 

Iné pripomienky a dotazy neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 



 - Organizačné a finančné zabezpečenie spomienkovej slávnosti z príležitosti  

               nedožitých 80. narodenín čestného občana obce Nesvady – p. László Maráza 

               Predkladá: Németh Július, predseda komisie kultúry 

               - priložené k zápisnici 

Poslanci  materiál obdržali v písomnej forme. 

P. starosta – poslanci by mali ustanoviť delegáciu na položenie venca na hrob zosnulého. 

                    Starosta obce a predseda komisie kultúry by tam mal byť a sú ešte dve voľné miesta 

                    v aute. Oznámil termín odchodu.  

Németh J. – dúfa, že auto sa naplní. Navrhol riaditeľa MKS – p. Holopa, pokiaľ bude mať čas. 

                    Už má aj zostavený program za pomoci pracovníkov MKS.  Taktiež bude  

                     spomienková relácia v maďarskom rozhlase Bartók a Kossúth. 

Becse O. – sa prihlásil za člena delegácie. 

Iné návrhy a pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

P. starosta vyhlásil 15-minutovú prestávka. 

Po prestávke sa pokračovalo v jednaní OZ. 

 

            - Návrh rozpočtu na vyhotovenie stavby „Sklad materiálu VPS Nesvady“ 

              Predkladá: Šuba Ondrej, referent OcÚ 

- priložený k zápisnici 

P. starosta – informoval, že včera podpísal zmluvu na rekonštrukciu MK a v marci 

                    by sa mal pripraviť návrh na schválenie investičných akcií v roku 2006. 

                    Pôvodne v rozpočte je 1,7 mil. Sk, ale podľa vyjadrenia VPS sa dá stavba 

                    realizovať aj za 1,2 mil. Sk.  

Ing. Miškovič – komisia výstavby doporučuje, aby návrh bol schválený a tým sa vylepšili 

                          podmienky na separovanie odpadu. 

Molnár Z. – frakcia SMK doporučuje predložený návrh schváliť. 

Iné pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

            - Prejednanie návrhu dotazníka pre abonentov KTR 

              Predkladá: Ing. Luca, prednosta OcÚ 

              - priložený k zápisnici 

P. starosta – dodal k predloženému návrhu, že na druhej strane bude dotazník v jazyku  

                     maďarskom. 

Becse O. – 3. riadok – abonent-označiť hviezdičkou /účastník/, KTR vypísať. 

                   4. riadok – úprimné vypustiť 

                   ano – nie –doplniť čiastočne 

                   bod 4. – doložiť v akom jazyku 

                   bod 5 zaradiť – keď nie ste predplatiteľom, v blízkej budúcnosti či plánujete zaviesť 

                                             káblovú televíziu ano – nie. 

P. starosta – ak všetkým občanom, potom doporučuje 2 druhy dotazníkov, pre tých ktorí majú  

                    KTR a pre tých, ktorí nemajú / k čomu sa budú vyjadrovať/. 

Becse O. – predniesol príspevok p. starostu v reči maďarskej. 

                  Dotazník by mal začínať otázkou, či občan je uživateľom resp. nie KTR. Keď nie, či  

                  sa plánuje napojiť v blízkej budúcnosti na KTR. 

                  Ako sa vráti dotazník – či sa pozbierajú, alebo občan vráti na OcÚ. 

P. starosta – si predstavuje, že 570 abonentom by boli dotazníky doručené a taktiež pozbierané  

                     prostredníctvom MOS, aby aspoň 80% sa vrátilo. Pretože z 10% vrátených  



                     dotazníkov nie je možné zistiť výsledok prieskumu. Nemôžeme očakávať, že  

                     z 1600 domov 1500 bude abonentmi KTR. Je to služba, o ktorú niekto buď má  

                     záujem resp. nie. Preto doporučuje doručiť dotazník len abonentom, ktorí za službu  

                     platia a vedia sa k nej aj vyjadriť. Dôležitým údajom je záujem o internet a telefón  

                     cez KTR, čo je potrebné uviesť do projektu v prípade, že by obec chcela žiadať fin.  

                     prostriedky na digitalizáciu  z fondu EÚ. 

Becse O. – on len predniesol tému, netrval na tom, aby každá domácnosť dostala dotazník. 

Molnár Z. – jeden druh výkazu sme už dostali vtedy, keď zo začiatku bolo napojených 900  

                    abonentov, z ktorých zostalo 570. To znamená, že 330 občanov nebolo spokojných  

                    hlavne s cenou za túto službu, čo by sme tiež nemali nechať bez povšimnutia. 

P. starosta – zo začiatku bola iná doba ako teraz. Využívali sa diery v legislatíve, na čo už dnes 

                    zákon myslí. Je to služba. Stopercentnú ani 80%-nú spokojnosť sa dosiahnuť nedá.  

                    Väčšina by mala rozhodnúť, čo chce a ostatní sa prispôsobia. 

Becse O. – teraz by sme mali rozhodnúť, či dotazník doručiť len abonentom alebo všetkým  

                   občanom. 

Gál T. – veľa občanov počítalo s tým, že keď sa vlastníkom KTR stane obec, budú zmeny  

               k lepšiemu. Chýba mu na dotazníku, že keď HBO nebude chcieť, koľko bude platiť  

               a koľko bude platiť za internet. Treba osloviť aj bývalých abonentov, či už zvlášť na  

               dotazníku alebo na predloženom. Dajme možno vybrať si z balíkov, pretože niekto má  

                na viac, niekto na menej. 

P. starosta – teraz je možnosť určiť len jeden druh balíka, ale po digitalizácii je možné  

                     ponúknuť viacej programových balíkov. 

                    Za 100,- Sk nie je možné reálne zabezpečiť 18-skladbový programový balík. 

                    To môže byť len na báze protiprávnej. A kým tu bude on, nebude súhlasiť aby sa  

                     programy protiprávne šírili. Pretože ak obec dostane pokutu, ktorý poslanec si to  

                     vezme na zodpovednosť. Teraz nevie povedať ani cenu. Je to prvý krok k tomu,  

                     aby sme mali predstavu o názore abonentov a potom je možné pokročiť ďalej. 

                     Cieľom dotazníka je mať predstavu, o čo majú abonenti záujem a na základe toho  

                     môžeme vypýtať programový balík. Je možné  osloviť aj bývalých abonentov. 

Haris Z. – doporučil upraviť dotazník tak, že na bod A/ by odpovedal súčasný abonent a v časti  

                 B/ by odpovedal bývalý abonent. 

P. starosta – doporučil určiť skupinu poslancov na dopracovanie dotazníka, aby sa dotazník  

                     mohol doručiť čím skôr občanom. 

Haris Z. – príde čas, kedy ceny pôjdu dole ak bude dostatočná konkurencia šíriteľov programov. 

P. starosta – doporučil v stredu-1.3.2006 o 16.00 hod. zvolať komisiu na dopracovanie 

dotazníka a zároveň predniesol návrh na uznesenie, o ktorom dal hlasovať. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

Molnár Z. – frakcia SMK navrhuje zrušiť zmluvu s firmou Termosat k 31. 3. 2006. 

P. starosta – doporučil uznesenie doplniť o bod D/ o ktorom dal zároveň aj hlasovať. 

Hlasovanie: všetci za 

 

            - Prejednanie novely VZN  obce Nesvady č. 1/1992 o obecnej polícii 

              Predkladá: Ďurika Tibor, náčelník OP 

              - priložený k zápisnici 

P. starosta – robila sa revízia VZN, novely budú predkladané na OZ na schválenie, aby boli 

                    v súlade s platnými právnymi predpismi. 

                    Doporučil úpravy v texte. Po schválení sa vydá úplné znenie. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

           



  - Návrh na určenie prieskumného územia pre termálny vrt 

              Predkladá: JUDr. Haris, starosta obce 

              - priložený k zápisnici 

Písomný materiál poslanci obdržali. 

P. starosta – žiadal poslancov o súhlas. 

Ing. Miškovič – koľko sa platí ročný poplatok.  

P. starosta – cca do 3 tisíc Sk ročne. 

Ing. Miškovič – komisia doporučuje, aby sa uznesenie schválilo a tým zabezpečilo prieskumné  

                          územie pre obec. 

Iné dotazy neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

            - Schválenie maďarských prekladov obecnej kroniky 

              - poslanci mali texty  k dispozícii počas zasadania OZ 

Pripomienky a dotazy neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

    7. Rozprava a interpelácia: 

Nakoľko body programu jednania OZ boli vyčerpané, p. starosta otvoril rozpravu 

a interpeláciu poslancov. 

 

Ing. Luca – tlmočil pozvanie ZO SZZ na degustáciu vín – 11.3.2006 v budove Agrorentu a.s. 

Ing. Miškovič – podľa novely zákona o zákaze fajčenia v ŠH nie je možné fajčiť ani na izbách  

                          ani v reštaurácii, prijať potrebné opatrenia k dodržiavaniu zákona. 

                          Povinnosťou prevádzkovateľa je výrazne na to upozorniť návštevníkov a robiť  

                          kontroly. Prevádzková doba reštaurácie – upraviť. Vypracovať prevádzkový   

                          poriadok športovej haly. 

P. starosta – bude sa riešiť a bude informovať. 

Becse O. – informoval, že 14.2.06 zasadala školská rada MŠ Sládkovičova, kde sa zúčastnili  

                   poslanci Dudák, Mládenczová, Becse. Potreba realizácie údržbárskych prác. 

                  Predĺžiť asfaltovú cestu na cintoríne –predložiť návrh finančného zabezpečenia. 

P. starosta – čakalo sa na asfaltovanie cesty a vtedy by sa urobila aj cesta v cintoríne. 

                     V marci sa pripraví návrh na investičné akcie a medzi nimi bude táto cesta, tak isto  

                     aj údržbárske práce na základe podaných žiadostí riaditeľmi ZŠ a MŠ. 

Gál T. – cesta Nesvady-Kolárovo – potreba obnovenia vodorovného značenia, taktiež aj výtlky  

              v obci, oplotenie SC – vysadiť brečtan za účelom zazelenenia oplotenia. 

P. starosta – vyzve správu ciest, MK – zima urobila veľké škody, brečtan na jar sa bude riešiť. 

 

Ďalšie pripomienky zo strany poslancov v rámci rozpravy neodzneli, p. starosta ukončil 

rozpravu a interpeláciu a opýtal sa návrhovej komisie, či má doplňujúci návrh do uznesenia. 

Ing. Miškovič  -  oznámil, že návrhová komisia iný vecný návrh do uznesenia nemá  

                            a považuje uznesenie zo 44. zasadnutia OZ za schválené. 

  

Uznesenie Obecného zastupiteľstva Nesvady č. 44/2006 

zo dňa 23. 2. 2006. 

I. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e    informatívnu správu o plnení úloh, uznesení a interpelácií 

poslancov v predloženom znení, rozšírenú o informáciu ohľadom prípisu sociálnej poisťovne  



o fingovaných pracovníkov, ktorí vystupujú menom poisťovne a informáciu o prípise krízového 

riadenia Obvodného úradu Komárno ohľadom vtáčej chrípky. 

 

II. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informatívnu správu plnenia rozpočtu obce Nesvady k 31. 12. 2005 a správu o plnení rozpočtu 

obce Nesvady k 31. 1. 2006 v predloženom znení. 

 

III. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s c h v a ľ u j e správu o činnosti Obecnej polície Nesvady za rok 2005 v predloženom  

     znení, 

B/ u k l a d á  predkladať mesačne situačnú ústnu správu o verejnom poriadku v obci  

     Nesvady.      Termín: mesačne na zasadnutí OZ 

       Zodp.: náčelník obecnej polície 

  

                                                                         IV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   

prerozdelenie transférov a dotácií v roku 2006 pre spoločenské organizácie takto: 

 

A/ Športové združenia: 

P. 

č. 
Názov organizácie Účel použitia dotácie 

Výška požad. 

 dotácie 

Výška schvál. 

dotácie 

1. 
Šport Club Nesvady Na zabezpečenie prevádzkových  

nákladov a na činnosť klubu 

520 000,- Sk 400 000,- Sk 

2. 
Školský športový klub  

CVČ Nesvady – Imeľ 

Na zabezpečenie športovej činnosti 480 000,- Sk 360 000,- Sk 

3.  Karate club Nesvady Na zabezpečenie športovej činnosti   40 000,- Sk   40 000,- Sk 

 

 

B/ Ostatné občianske združenia: 

P.č. Názov organizácie Účel použitia dotácie Výška požad. 

dotácie 

Výška schvál. 

dotácie 

1. MZ YMCA Na činnosť organizácie 36 000,- Sk 17 500,- Sk 

2. Lukostrelecký klub 

„BA“ Nesvady – Imeľ 

Na činnosť organizácie 15 000,- Sk 15 000,- Sk 

3. Zväz drobnochovateľov 
Nesvady 

Na činnosť organizácie 20 000,- Sk 20 000,- Sk 

4. MO Csemadok Na činnosť organizácie 35 000,- Sk 35 000,- Sk 

5. MO chovateľov 

poštových holubov 

Na činnosť organizácie 20 000,- Sk 20 000,- Sk 

6. Dobrovoľný hasičský 

zbor 

Na činnosť organizácie 40 000,- Sk 40 000,- Sk 

7. OZ Poľovnícky klub 

Srnec 

Na rekonštrukciu haly 

pri športovej strelnici 

25 000,- Sk 25 000,- Sk 

 



V. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a  v e d o m i e 

     správu o vymáhaní nedoplatkov na daniach, poplatkoch, nájomnom a ostatných príjmoch   

     za obdobie od 1. 4. 2005 do 31. 12. 2005 v predloženom znení, 

B/ ž i a d a  

     prijať konkrétne opatrenia na vymáhanie nedoplatkov. O prijatých opatreniach informovať  

     obecné zastupiteľstvo. 

      Termín: apríl 2006 na OZ 

      Zodpovedný: Imrich Nagy, pracovník OcÚ 

 

VI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e    

správu hlavnej kontrolórky obce Nesvady o činnosti za II. polrok 2005 v predloženom znení. 

 

VII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e    

1. predložené organizačné zabezpečenie spomienkovej slávnosti z príležitosti nedožitých 

80. narodenín čestného občana obce Nesvady – p. László Maráza, 

2. delegáciu OZ pre položenie spomienkového venca na hrob p. László Maráza  

v zložení: JUDr. Jozef Haris, Július Németh, František Holop, Becse Ottó, Ing. Takács 

Zoltán, 

3. finančný rozpočet podujatia vo výške 45 500,- Sk podľa špecifikácie uvedenej  

      v správe o organizačnom zabezpečení. 

 

VIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s c h v a ľ u j e   

     predložený návrh rozpočtu na vyhotovenie stavby „Sklad materiálu VPS Nesvady“ vo  

     výške 1 160 460,- Sk pre účel vylepšenia podmienok zabezpečujúcich organizáciu  

     a zabezpečenie separácie v odpadovom hospodárstve obce Nesvady. Práce vykoná  

     organizácia VPS Nesvady s predpokladaným začiatkom výstavby apríl 2006 a ukončenie  

     november 2006;    Termín: v texte 

      Zodpovedný: Mátyus Ján – riaditeľ VPS 

                 Šuba Ondrej – pracovník OcÚ  

B/ u k l a d á   prednostovi obecného úradu schválené investičné náklady zapracovať do  

     návrhu I. zmeny rozpočtu obce Nesvady na rok 2006. 

      Termín: do konca mes. marec 2006 

      Zodpov.: Ing. Luca – prednosta OcÚ 

 

IX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e    n a    v e d o m i e 

     predložený text dotazníka pre monitoring spokojnosti účastníkov KTR Nesvady  

     s pripomienkami, 

B/ u k l a d á    

     zabezpečiť dopracovanie pripomienok do dotazníka a distribúciu dotazníkov pre  



     účastníkov KTR a predložiť vyhodnotenie dotazníkovej akcie na prejednanie OZ v mesiaci  

     marec – apríl 2006,   Termín: v texte 

      Zodpovedný: Ing Luca – prednosta OcÚ 

C/ u r č u j e   komisiu na posúdenie konečného znenia dotazníka v zložení: Becse Ottó,  

     Július Németh, Zoltán Haris, Jozef Asztalos, Tibor Gál, 

D/ ž i a d a starostu obce o zaslanie výpovede z komisionárskej zmluvy firme Termosat,  

     s.r.o., Rožňava. 

      Termín: 31. 3. 2006 

       

X. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   

VZN obce Nesvady č. 1/2006, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Nesvady č. 1/1992 o obecnej 

polícii v predloženom znení. 

 

XI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s ú h l a s í    

     so zadaním vypracovania dokumentácie pre uznanie prieskumného územia pre termálny  

     vrt v zmysle zákona 313/1999 Zb. s rozpočtovým nákladom 131 000,- Sk, 

B/ u k l a d á   prednostovi obecného úradu schválené investičné náklady zapracovať do  

     návrhu I. zmeny rozpočtu obce Nesvady na rok 2006. 

       Termín: do konca mes. marec 2006 

       Zodpov.: Ing. Luca – prednosta OcÚ 

  

XII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   

predložený maďarský preklad textu Obecnej kroniky obce Nesvady za roky 1999, 2000, 2001. 

 

P. starosta – konštatoval, že uznesenie zo 44. zasadnutia obecného zastupiteľstva je platné. 

                     Na záver poďakoval všetkým za účasť a ukončil 44. zasadnutie OZ. 

                          

  

 

D.    a.    h. 

 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ              starosta obce 

                 Overovatelia: 

    Mgr. Gizela Holková 

    Irena Mládenczová 

 

Zapísala: Margita Ryšavá. 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


